
Stanisław Talarek      Ciechanów, dn. 27.04.2017r. 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

        Prezydent Miasta Ciechanów 

 

Interpelacja 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy Ciechanowa z prośbą o zasygnalizowanie 

Panu Prezydentowi problemu dotyczącego naprawienia nawierzchni ul. 

Nadrzecznej. 

 W związku z tym kieruję do Pana Prezydenta prośbę mieszkańców o 

rozwiązanie tego problemu, za co z góry serdecznie dziękuję. 

   

        /-/ Stanisław Talarek 

 

        


